
 Protokół nr XXXIII/XIV/16 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 28 grudnia 2016 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 
 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz. 18.20. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej - Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 12 radnych, nieobecni radni: Tomasz Barański, Krystyna 

Mazurkiewicz, Jan Zawadzki. 

Przewodniczący powitał radnych, Burmistrza, zaproszonych gości, wszystkich przybyłych na 

sesję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki zaproponował zmianę w otrzymanym 

porządku obrad przenosząc informację dotycząca planów remontów dróg powiatowych na 

terenie gminy Lądek-Zdrój w roku 2017 z punktu 3 do punktu 2. Wniosek zastał  jednogłośnie 

zaakceptowany przez radnych. 

Następnie Radna Krystyna Panuś złożyła wniosek formalny o wyłączenie z porządku obrad 

punktu j tj. projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju i 

poddaniu go konsultacją społecznym. Radny Leszek Pazdyk stwierdził, że ustalenie 

wynagrodzenia Burmistrza należy do kompetencji Rady i nie ma przeszkód aby głosować nad 

uchwałą. Radny Artur Dobrzyński zaproponował aby przełożyć głosowanie nad projektem 

uchwały po wydaniu opinii przez Komisję Gospodarczą. 

Głos zabrała Radca Prawny Irena Brzozowska, która wyjaśniła, że uchwała dotycząca 

wynagrodzenia Burmistrza nie należy do spraw gospodarczych należy do spraw związany z 

stosunkiem pracy. Natomiast odnosząc się do konsultacji społecznych zauważyła, że jest 

określony katalog spraw przewidzianych w ustawie, które należy konsultować. Sprawa 

wynagrodzenia Burmistrza nie wymaga konsultacji. 

Następnie Radna Panuś oraz Radny Pazdyk wymienili kilka uwag dotyczących omawianego 

projektu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie z porządku 

obrad punktu j czyli projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-

Zdroju, Radni odrzucili wniosek 9 przeciw, 1 za i 2 wstrzymujących się. 

 

Następnie zatwierdzono protokół z poprzedniej Sesji  Rady Miejskiej, 11 radnych za i 1 

wstrzymujący się, protokół został zatwierdzony . 

 

Część II. 

 

Ustalony porządek obrad 
1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

2. Informacja dotycząca planów remontów dróg powiatowych na terenie gminy Lądek-

Zdrój w roku 2017. 



 

 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2017, 

b) zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2017, 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023, 

e) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku budżetowego 2016 oraz 

określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków, 

f) udzielenia poręczenia spłaty kredytu krótkoterminowego na sfinansowanie projektów 

realizowanych przez Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju, 

g) w sprawie budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok, 

h) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 

2017-2026, 

i) określenia wzorów i formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku od nierucho-

mości, podatku rolnego oraz podatku leśnego,  

j) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju, 

k) powołania Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych, 

l) powołania Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Społecznych. 

4. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności miedzy sesjami 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami, którego szczegóły znajdują się 

w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

2. Informacja dotycząca planów remontów dróg powiatowych na terenie gminy Lądek-

Zdrój w roku 2017 

 

Etatowy członek Zarządu Powiatu Kłodzkiego Piotr Marchewka, odpowiedzialny za 

stan dróg powiatowych, przedstawił informacje w sprawie wykonanych i planowanych 

remontów dróg powiatowych na terenie gminy Lądek-Zdrój. Szczegóły znajdują się w 

załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki ogłosił 5 minut przerwy, salę opuścił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Robert Dębski o godz. 16.45. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie 

 

a) ustalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej Lądka-Zdroju na rok 2017 
 

Radny Łukasz Mróz zaproponował następujące zmiany dodać w miesiącu lutym informację 

Wydziału Inwestycji i Rozwoju dotycząca potrzeb inwestycyjnych gminy oraz 

dodać w miesiącu kwietniu uchwałę w sprawie przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane poprawki, 11 głosów „za”. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 



Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/214/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

b) zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2017 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Mróz zgłosił autopoprawkę zamieniając termin 

kontroli w Dziale Wodociągów ZBK z kwartału I na II natomiast kontrolę w Straży Miejskiej 

przenieść z II do I kwartału.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane poprawki, 11 głosów „za”. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/215/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2016 rok 
 

Pani Skarbnik Wioletta Drangowska zgłosiła autopoprawki przesuwając poszczególne do-

chody i wydatki. Burmistrz Roman Kaczmarczyk podkreślił fakt wypracowania nadwyżki 

budżetowej. Radna Małgorzata Bednarek zapytała o źródło tych oszczędności, Burmistrz 

wymienił poprawę ściągalności należności, większa sprzedaż nieruchomości, umiejętne gospo-

darowanie finansami. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane auto poprawki, 11 głosów „za”. Przystąpiono do 

głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 10 głosów „za”, 1 głos „wstrzymu-

jący”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/216/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2016-2023 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/217/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) ustalenia wykazu wydatków niewygasających z końcem roku budżetowego 2016 oraz 

określenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatków 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/218/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) udzielenia poręczenia spłaty kredytu krótkoterminowego na sfinansowanie projektów 

realizowanych przez Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-Zdroju 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/219/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g)  budżetu Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok 
 



 

 

 

Przed  głosowaniem Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki odczytał uchwały z po-

zytywnymi opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącymi projektu uchwały budże-

towej na 2017 r. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/220/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2017-2026 
 

Przed  głosowaniem Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki odczytał pozytywną 

opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/221/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

i) określenia wzorów i formularzy informacji i deklaracji w sprawie podatku od nieru-

chomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego 
 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 11 głosów „za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/222/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

j) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lądka-Zdroju 
Głos zabrał radny Artur Dobrzyński, pytając o wysokość dodatku specjalnego oraz uzasad-

nienia przygotowanego do uchwały. Przedstawiciele wnioskodawców radni Lukasz Mróz i 

Leszek Pazdyk wymienili zasługi Burmistrza m.in. przygotowania do budowy przedszkola, 

zakup wozów strażackich itp. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformo-

wał, że ustalenie wysokości wynagrodzenia należy do kompetencji Rady więc konsultację spo-

łeczne w tej sprawie nie są zasadne. Obecny poziom wynagrodzenia Burmistrza wynika z wcze-

śniejszych ustaleń. Burmistrz Roman Kaczmarczyk wyjaśnił, że deklaracja niższego wyna-

grodzenia dotyczyła pierwszego roku kadencji.  

 

 Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 8 głosów „za”, 2 

„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący” 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/223/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

k) powołania Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Gospodarczych, 
 

Przewodniczący poinformował, że jest pozytywna opinia Komisji Gospodarczej, która propo-

nuje kandydaturę Radnej Krystyny Panuś.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 9 głosów „za”, 2 

głosy „wstrzymujące”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/224/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

l) powołania Wiceprzewodniczącego Komisji ds. Społecznych, 
 



Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Małgorzata Bednarek poinformowała, że pod-

czas posiedzenia komisji na to stanowisko  zaproponowano kandydaturę Radnej Doroty 

Urbańczyk.  
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w głosowaniu wzięło 11 radnych, 10 głosów „za”, 1 

głos „wstrzymujący”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIV/225/2016, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

4. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 
 

Radny Artur Dobrzyński zadał pytanie czy są oszczędności z diet wypłacanych radnym w 

związku z ich nieobecnością. 

Radny Leszek Pazdyk poinformował, że zadaniem Przewodniczącego Rady jest weryfikacja 

wypłacanych diet. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poinformowała, że diety są naliczane z za-

chowaniem odpowiednich przepisów i są czynione potrącenia za nieobecności w posiedzeniach 

w komisjach i sesji. 

Burmistrz Roman Kaczmarczyk przekazał zaproszenia Radnym na Orszak Trzech Króli oraz 

na spotkanie z delegacją partnerskiej Gminy Wicko. 

Głos zabrał Prezes OSP w Trzebieszowicach podziękował za dobra współpracę, przekazał 

życzenia świąteczne oraz kalendarze na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady przekazał życzenia świąteczne. 

Radny Leszek Pazdyk podziękował za doposażenie OSP Lądek-Zdrój w nowy wóz strażacki 

i przekazał życzenia świąteczne. 

Pan Burmistrz podzielił się planami na rok przyszły oraz złożył życzenia świąteczne.  

 

5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.  

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Protokółował:   

Radosław Pasionek  

             (-) 


